



中国国家强制性产品认证证书

证书编号: 2018010201062808

发证日期: 2023年04月13日
有效期至: 2028年04月12日

**认证委托人名称
及注册地址** Interpower Corporation
PO BOX 115 OSKALOOSA, IA 52577-0115 USA (美国)

**产品生产者名称
及注册地址** Interpower Corporation
PO BOX 115 OSKALOOSA, IA 52577-0115 USA (美国)

**生产企业名称
及生产地址** Interpower Corporation
100 Interpower Ave, Oskaloosa, Iowa 52577 USA(美国)

**产品名称和系列、
规格、型号** 单相两极带接地不可拆线插头
081 (黑色、灰色) 16A 250V~ (配 60227IEC53 3×1.5mm²)

**产品标准和
技术要求** GB/T 1002-2021;GB/T 2099.1-2021

上述产品符合 CNCA-C02-01:2014 认证规则的要求, 特发此证。
证书有效期内本证书的有效性依据发证机构的定期监督获得保持。
本证书为变更证书, 证书首次颁发日期: 2018年04月12日
经中国合格评定国家认可委员会认可 CNAS C001-P

可通过扫描下方二维码或登录国家认监委网站(www.cnca.gov.cn)查验证书信息



签发: 谢肇煦



中国质量认证中心





CERTIFICATE FOR CHINA COMPULSORY PRODUCT CERTIFICATION

CERTIFICATE NO.: 2018010201062808

Valid from: Apr.13,2023

Valid until: Apr.12,2028

NAME AND REGISTERED ADDRESS OF THE APPLICANT Interpower Corporation
PO BOX 115, OSKALOOSA, IA, 52577-0115 USA

NAME AND REGISTERED ADDRESS OF THE MANUFACTURER Interpower Corporation
PO BOX 115, OSKALOOSA, IA, 52577-0115 USA

NAME AND LOCATION OF THE FACTORY Interpower Corporation
100 Interpower Ave, Oskaloosa, Iowa 52577 USA

PRODUCT MODEL(S) Single-phase Two-pole Non-rewirable Plug with Earthing-contact
081 (Black, Gray) 16A 250V~ (with 60227IEC53 3×1.5mm2)

STANDARDS AND TECHNICAL REQUIREMENTS GB/T 1002-2021;GB/T 2099.1-2021

This is to certify that the above mentioned product(s) complies with the requirements of implementation rules for compulsory certification(REFNO. CNCA-C02-01:2014)

The validity of the certificate is subject to positive result of the regular follow up inspection by issuing certification body until the expiry date.

Date of original issued: Apr.12,2018

Accredited by China National Accreditation Service for Conformity Assessment CNAS C001-P

The certificate information is available through the QR code below or CNCA's website: www.cnca.gov.cn



SIGNATURE:

谢肇煦



CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE

